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Eladó Téglalakás, 63 m2, Marcali
19 900 000 Ft ( ~51 533 € )

Marcali központjában eladó egy negyedik emeleti erkélyes lakás!

Adatlap sorszáma: #696900208

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Gázkazán

Építés éve: 1970

Kilátás: Városra néző

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: EE

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcali központjában található ez a felújítandó erkélyes lakás, melyet eladásra

kínálok!

Első sorban fiatalok figyelmébe ajánlom, a város szívének közelsége miatt.

Nekem kimondottan tetszik a lakás elrendezése, minden helyiség kellemesen

tágas, elég életteret adva ezzel használójának. A lakást egész nap természetes

fény borítja el, kimondottan a nappalit, ahol van egy erkély is, mely a remek

sétáló utcára néz. A hasznos terület 63 m2 plusz az erkély, ami 2 m2. A fűtésről

egy gázkazán gondoskodik egyedi méréssel. A helykínálat két ember számára

abszolút kielégítő, de még egy kisgyermekkel is kényelmesen beköltözhet. Az

ingatlan már egy ideje nincs használat alatt, épp ezért megkíván némi

befektetést és felújítást, melynek keretein belül a nyílászárókat kellene cserélni,

az építés idejéhez korhű burkolatokat és berendezéseket, ugyanakkor egy

festésre is szükség van. Ezeknek a munkálatoknak elvégzése után magáénak

tudhat egy remek otthont. Parkolás a társasház háta mögött lehetséges,

melynek forgalmát csupán a lakók képezik. Ha kikapcsolódna, és sétálni

támadna kedve, megteheti a közeli parkban, mely a város egyik kedvelt

ékessége. A legközelebbi szupermarket csupán egy perc gyalogos távolságban

helyezkedik el, általános iskola 5-10 perc séta távolságra van. A városban ezen

felül különböző bevásárlóközpontok,iskola, gimnázium, fürdő, kórház,

cukrászdák, műszaki boltok és sok más is fellelhető. A balaton partot 20 perc

autózással megközelíthetjük. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Diese zu renovierende Wohnung mit Balkon ist im Zentrum von Marcali zu

verkaufen!

Ich empfehle sie jungen Leuten wegen ihrer Nähe zum Herzen der Stadt.

Besonders gut gefällt mir die Aufteilung der Wohnung, alle Räume sind

angenehm geräumig und bieten dem Nutzer genügend Lebensraum. Die

Wohnung ist den ganzen Tag über mit natürlichem Licht durchflutet, vor allem

im Wohnzimmer, wo es einen Balkon mit Blick auf die schöne Fußgängerzone

gibt. Die Nutzfläche beträgt 63 m2 zuzüglich des Balkons, der 2 m2 groß ist. Der

Platz für zwei Personen ist absolut zufriedenstellend, aber auch mit einem

kleinen Kind kann man bequem einziehen. Die Immobilie wurde seit einiger Zeit

nicht mehr genutzt und bedarf daher einiger Investitionen und

Renovierungsarbeiten, einschließlich des Austauschs von Fenstern und Türen,

moderner Armaturen und bauzeitlichem Inventar sowie eines Anstrichs. Sobald

diese Arbeiten abgeschlossen sind, werden Sie ein tolles Zuhause haben.

Parkmöglichkeiten gibt es auf der Rückseite des Wohnhauses, die nur von den

Bewohnern genutzt werden. Wenn Sie sich entspannen und spazieren gehen

möchten, können Sie dies im nahe gelegenen Park tun, einem der beliebtesten

Juwelen der Stadt. Der nächste Supermarkt ist nur eine Minute zu Fuß entfernt,

und die Grundschule ist in 5-10 Minuten zu Fuß zu erreichen. In der Stadt gibt es

außerdem eine Vielzahl von Einkaufszentren, Schulen, ein Gymnasium, ein

Heilbad, ein Krankenhaus, Konditoreien, technische Geschäfte und vieles mehr.

Der Plattensee ist in 20 Minuten mit dem Auto zu erreichen. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

This apartment with balcony to be renovated is for sale in the centre of Marcali!

I recommend it to young people, because of its proximity to the heart of the city.

I particularly like the layout of the apartment, all the rooms are pleasantly

spacious, giving enough living space to its user. The apartment is flooded with

natural light throughout the day, especially in the living room, where there is a

balcony overlooking the lovely pedestrian street. The useful area is 63 m2 plus

the balcony, which is 2 m2. The space for two people is absolutely satisfactory,

but you can even move in comfortably with a small child. The property has not

been in use for some time and therefore requires some investment and

renovation, including replacement of windows and doors, modern fittings and

fixtures and fittings for the period of construction, and a paint job. Once these

works are completed, you will have a great home. Parking is possible at the rear

of the apartment building, which is only used by residents. If you feel like

relaxing and taking a walk, you can do so in the nearby park, one of the city's

favourite jewels. The nearest supermarket is just a minute's walk away, and the

primary school is a 5-10 minute walk away. The town also has a variety of

shopping centres, schools, a high school, a spa, a hospital, pastry shops,

technical shops and much more. Lake Balaton is 20 minutes away by car. 

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


